
1 
 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 

Protokół nr 1/2025 

z XII Sesji w dniu 17 stycznia 2025 roku 

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2025 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:23 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 
1. Wojciech Antoniak 
2. Marcin Barczyk 
3. Jan Budzyński 
4. Czesław Fedyk 
5. Stanisław Glapiak  
6. Irena Grobelna 
7. Bartosz Adamczewski 
8. Damian Janowicz 
9. Stanisław Kasperski 
10. Jolanta Kotyś 
11. Remigiusz Leciejewski 
12. Stanisław Matuszewski 
13. Karol Neumann 
14. Anita Solarczyk 
15. Jan Szkudlarczyk 
16. Damian Szymczak  
17. Marek Tulewicz 

Nieobecny na posiedzeniu był radny Marek Tulewicz.  

Listy obecności radnych i zaproszonych gości, stanowią załączniki nr 1-3 do 
protokołu.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Posiedzenie XII Sesji Rady Powiatu Leszczyńskiego otworzył i powitał zebranych 
gości Przewodniczący Rady Powiatu Leszczyńskiego Remigiusz Leciejewski. 
Poinformował, że w Sesji uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Prowadzący poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu, obrady Sesji Rady 
nagrywane są na nośniku elektronicznym. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił wniosek Zarządu Powiatu Leszczyńskiego 
w sprawie rozszerzenia projektu porządku obrad XII Sesji Rady Powiatu 
Leszczyńskiego poprzez dopisanie projektu uchwały na druku nr 92 oraz 93 tj.: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. (DRUK NR 92) 
2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. (DRUK NR 93)  
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W związku z otrzymanym pismem przez Skarbnika Powiatu Marcina Wydmucha w 
dniu 13 stycznia 2025 roku w sprawie rezygnacji ze stanowiska Skarbnika Powiatu 
Leszczyńskiego oraz rozwiązaniem stosunku pracy za porozumieniem stron z dniem 
31 stycznia 2025 r. podjęcie przedmiotowych uchwał jest zasadne.  

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad XII Sesji 
Rady Powiatu Leszczyńskiego. 
 
Głosowano w sprawie: rozszerzenia porządku obrad XII Sesji Rady Powiatu 
Leszczyńskiego. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (15) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Jan Szkudlarczyk 
 
NIEOBECNI (2) Damian Szymczak, Marek Tulewicz 
 
Rada Powiatu Leszczyńskiego 15 głosami „za” przyjęła rozszerzony porządek obrad. 
 
Pismo Zarządu Powiatu stanowi załącznik numer 4 do protokołu.  

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia  XI Sesji Rady Powiatu Leszczyńskiego 
w dniu 18 grudnia 2024  roku. 

Głos zabrał radny Czesław Fedyk, który przypomniał, iż na minionej Sesji Rady 
Powiatu Leszczyńskiego w dniu 18 grudnia 2024 roku zwrócił uwagę na problem 
związany z przepływem informacji pomiędzy Radą Powiatu, a Zarządem Powiatu m.in. 
na temat informacji, które pojawiają się w mediach. W odpowiedzi na uwagę radnego 
Starosta zaznaczył, że nie ma wpływu na to, jakie informację pojawiają się w mediach, 
często są one wyciągane z dostępnego dla ogółu mieszkańców Biuletynu Informacji 
Publicznej, a nie są sponsorowane z budżetu powiatu. Radny zaznaczył, że radni mieli 
okazję debatować nad budżetem na rok 2025 w dniu 2 grudnia 2024r. Natomiast w 
dniu 21 listopada Starosta zwołał konferencję w sprawie budżetu. 
 
Starosta Leszczyński odniósł się do słów radnego Czesława Fedyka zaznaczając, że 
do dnia 15 listopada Zarząd Powiatu jest zobowiązany złożyć projekt budżetu, który w 
tym dniu został przekazany radnym powiatu oraz zamieszczony dla ogółu 
mieszkańców w Biuletynie Informacji Publicznej. Konferencja prasowa została 
zwołana po opublikowaniu projektu budżetu dla wszystkich. Jest to swego rodzaju 
praktyka samorządów, podczas której informuje się mieszkańców o najważniejszych 
inwestycjach, które mają zostać zrealizowane w kolejnym roku budżetowym.  
 
Głos zabrał radny Czesław Fedyk, który odpowiedział, że oczekiwał innego 
zachowania ze strony Starosty, chociażby zwykłego słowa „przepraszam”. 
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Przewodniczący Rady Remigiusz Leciejewski odpowiedział, że cieszy się, iż została 
zachowana taka chronologia wydarzeń, ponieważ zdarzały się lata w minionych 
kadencjach, kiedy wyglądało to zapełnienie inaczej.  
 
Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który poprosił Przewodniczącego Rady o 
doprecyzowanie swojej wypowiedzi.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że w minionych kadencjach miała miejsce 
sytuacja w której artykuły medialne ukazywały się przed dostarczeniem materiałów do 
radnych. Natomiast w obecnym przypadku radni otrzymali projekt budżetu przed 
jakimkolwiek informacjami medialnymi.   
 
Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt protokołu nr XI z posiedzenia 
Sesji Rady Powiatu Leszczyńskiego z dnia 18 grudnia 2024 roku.  
 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Powiatu Leszczyńskiego 
z dnia 18 grudnia 2024 roku.  
 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: ZA (15) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (2) Damian Szymczak, Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 15 głosami „za” przyjęła protokół z XI Sesji Rady 
Powiatu Leszczyńskiego z dnia 18 grudnia 2024 roku.  

3. Sprawozdanie o pracach Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

Do trwających obrad dołączył radny Damian Szymczak. 

Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który zwrócił się z pytaniem do Starosty 
Leszczyńskiego czy dodatki przyznane dla kierowników jednostek oświatowych 
zostały na takim samym poziomie czy zostały zwiększone w stosunku do 
dotychczasowych. Ponadto radny zapytał o gminy powiatu, które zrezygnowały z 
przyznanego dofinansowania w wysokości 60.000 zł. Jaka była przyczyna tej 
rezygnacji.  

Starosta Leszczyński odpowiedział, że powiat otrzymał informację z samorządów, 
które realizują zadania związane z budową hal sportowych, że nie będą mogły 
skorzystać z innych źródeł dofinansowania. W związku z powyższym gminy, aby nie 
utracić uzyskanego dofinansowania zwróciły się z prośbą odstąpienia podpisania 
umowy.  
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Głos zabrała Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Oświaty i Spraw Społecznych, 
która odpowiedziała, że wspomniane dodatki zostały ustalone na tym samym 
poziomie. Są to dodatki kwotowe, maksymalnie do 15% wynagrodzenia zasadniczego.  

Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który odpowiedział, że jest zaskoczony wartością 
przedmiotowych dodatków, które są stosunkowo małe. Radny zaznaczył, że warto 
pochylić się być może na Komisji merytorycznej w sprawie zmiany wysokości 
dodatków motywacyjnych.  

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Sprawozdanie stanowi załącznik numer 5 do protokołu.  

4. Przedstawienie protokołów Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli 
inwestycji realizowanych w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym w Rydzynie w roku 2023/2024 oraz kontroli w zakresie 
wydatków na zawodowe rodziny zastępcze w okresie od 01-01-2024 r. do 
30-09-2024 r. 

Protokoły zostały opracowane przez członków Komisji Rewizyjnej i jednomyślnie przez 
nich zaopiniowane.  

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Protokoły kontroli stanowią załącznik numer 6 i 7 do protokołu.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego, 
ustalenia specjalności i form kształcenia oraz maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2025 roku. (DRUK NR 
87) 

Projekt uchwały został szeroko omówiony na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych 
i jednomyślnie przez Komisję zaopiniowany. 

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
dofinansowania doskonalenia zawodowego, ustalenia specjalności i form kształcenia 
oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2025 roku. 
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania doskonalenia 
zawodowego, ustalenia specjalności i form kształcenia oraz maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2025 roku. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Damian Szymczak, Jan Szkudlarczyk 
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NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 16 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie 
dofinansowania doskonalenia zawodowego, ustalenia specjalności i form kształcenia 
oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2025 roku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 8 do protokołu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Komisji Rewizyjnej w roku 2024. (DRUK NR 88) 

Projekt uchwały został szeroko omówiony na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i 
jednomyślnie przez Komisję zaopiniowany. 

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2024. 
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2024. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Damian Szymczak, Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 16 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2024. 

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 9 do protokołu.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o 
dofinansowanie zadania polegającego na budowie małej infrastruktury 
turystycznej przy powstającej na odcinku od Brenna w kierunku 
Włoszakowic drodze dla rowerów. (DRUK NR 89) 

Projekt uchwały został szeroko omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu, 
Planowania i Rozwoju i jednomyślnie przez Komisję zaopiniowany. 

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie zadania polegającego na budowie małej 
infrastruktury turystycznej przy powstającej na odcinku od Brenna w kierunku 
Włoszakowic drodze dla rowerów. 
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 
wniosku o dofinansowanie zadania polegającego na budowie małej infrastruktury 
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turystycznej przy powstającej na odcinku od Brenna w kierunku Włoszakowic drodze 
dla rowerów. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Damian Szymczak, Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 16 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie zadania polegającego na budowie małej 
infrastruktury turystycznej przy powstającej na odcinku od Brenna w kierunku 
Włoszakowic drodze dla rowerów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 10 do protokołu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 
(DRUK NR 90) 

Projekt uchwały został szeroko omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu, 
Planowania i Rozwoju i jednomyślnie przez Komisję zaopiniowany. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch. 

Zmiany planowanych dochodów i wydatków dotyczą m.in: 
1. Zwiększenia planu dochodów z tytułu dofinansowania ze środków unijnych                  

w ramach Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-

2027, przyznanego Uchwałą nr 1059/2024 Zarządu Województwa 

Wielkopolskiego z dnia 11 grudnia 2024 r. o kwotę 8.344.378,35 zł, z 

przeznaczeniem na dofinansowanie następujących zadań: 

a) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4799P na odcinku 

Kłoda – Tarnowa Łąka w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji                   

na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” – 2.662.689,43 zł, 

b) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4777P na odcinku              

od Gronówka do Leszna w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 

terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” –3.457.555,01 zł,  

c) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4772P na odcinku 

Lasocice – Święciechowa w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji              

na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” – 2.224.133,91 zł. 

2. Zmiany klasyfikacji budżetowej dochodów z tytułu dofinansowania projektu 

„Cyberbezpieczny Powiat Leszczyński”, w ramach Funduszy Europejskich                

na Rozwój Cyfrowy 2021-2027– kwota 213.900,00 zł oraz kwota 200.249,05 zł, w 

związku wyjaśnieniami Ministerstwa Finansów z dnia 17 grudnia 2024 r. 

3. Zwiększenia planowanych nakładów finansowych na ww. zadania majątkowe, 

wieloletnie o kwoty przyznanego dofinansowania oraz zmiany klasyfikacji 

budżetowej zadań, w związku z otrzymaniem dofinansowania ze środków unijnych 

na ich realizację: 
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a) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4799P na odcinku 

Kłoda – Tarnowa Łąka w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie 

Aglomeracji Leszczyńskiej” – planowane nakłady finansowe 4.030.252,43 zł (w 

tym:  1.367.563,00 zł oraz  2.662.689,43 zł), 

b) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4777P na odcinku od 

Gronówka do Leszna w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie 

Aglomeracji Leszczyńskiej” – planowane nakłady finansowe 4.940.669,01 zł (w 

tym: 1.483.114,00 zł oraz 3.457.555,01 zł), 

c) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4772P na odcinku 

Lasocice – Święciechowa w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 

terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” – planowane nakłady finansowe 

4.999.313,91 zł (w tym: 2.775.180,00 zł oraz 2.224.133,91zł), 

4. Wprowadzenia zadania majątkowego, wieloletniego „Rozbudowa z przebudową 

drogi powiatowej nr 4761P na odcinku Krzyżowiec - Zbarzewo - granica powiatu - 

dokumentacja projektowa” na kwotę 84.722,40 zł, w związku z niewywiązaniem 

się Wykonawcy z realizacji umowy w wyznaczonym na rok 2024 terminie.  

5. Zwiększenia planu wydatków w formie dotacji celowej dla jednostek sektora 
finansów publicznych o kwotę 40.000,00 zł  w związku z zawartym porozumieniem 
dotyczącym utworzenia wspólnego stanowiska Rzecznika Praw Konsumentów do 
Miasta Leszna oraz Powiatu Leszczyńskiego. 

6. Przeniesień zgodnie z wnioskami dysponentów.  

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2025 rok.  
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2025 rok. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Damian Szymczak, Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 16 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2025 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 11 do protokołu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Leszczyńskiego na lata 2025-2029. (DRUK NR 91) 

Projekt uchwały został szeroko omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu, 
Planowania i Rozwoju i jednomyślnie przez Komisję zaopiniowany. 
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Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą: 
1. Zwiększenia planowanych dochodów majątkowych w roku 2025 o kwotę 

8.344.378,35 zł do wysokości 25.928.021,01 zł, w związku z otrzymaniem 
dofinansowania ze środków unijnych na realizację zadań:  
a) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4777P na odcinku 

od Gronówka do Leszna w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 
terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” – kwota dofinansowania 3.457.555,01 zł, 

b) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4772P na odcinku 
Lasocice -Święciechowa w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 
terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”  – kwota dofinansowania 2.224.133,91 
zł, 

c) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4799P na odcinku 
Kłoda – Tarnowa Łąka w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 
terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” – kwota dofinansowania 2.662.689,43 zł. 

2. Zwiększenia łącznych nakładów finansowych, planowanych nakładów 
finansowych w roku 2025 oraz limitu zobowiązań  na ww. zadania o kwoty 
otrzymanego dofinansowania, do wysokości odpowiednio: 
a) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4777P na odcinku 

od Gronówka do Leszna w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 
terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” -  5.108.411,01 zł oraz 4.940.669,01 zł, 

b) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4772P na odcinku 
Lasocice -Święciechowa w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 
terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” –  5.074.313,91 zł oraz 4.999.313,91 zł, 

c) „Budowa drogi dla rowerów wzdłuż drogi powiatowej nr 4799P na odcinku 
Kłoda – Tarnowa Łąka w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 
terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” – 4.153.025,63 zł oraz 4.030.252,43 zł.  

Dodatkowo dla zadania zmieniono okres realizacji na lata 2023-2025 oraz 
zwiększono łączne nakłady finansowe o kwotę wydatków w wysokości 47.773,20 zł 
poniesionych w latach 2023-2024    na dokumentację projektową. 
3. Przeniesienia ww. zadań wykazywanych dotychczas w Załączniku Nr 2 w poz. 

1.3.2 – „Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe” do grupy 
„Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami 
realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych”.  

4. Wprowadzenia  zadania wieloletniego „Rozbudowa z przebudową drogi 
powiatowej nr 4761P na odcinku Krzyżowiec - Zbarzewo - granica powiatu - 
dokumentacja projektowa”, okres realizacji 2023-2025 łączne nakłady 
finansowe 121.032,00 zł, nakłady na 2025 – 84.722,40 zł, limit zobowiązań 0 zł. 
Zadanie zostaje wprowadzone w  związku z niewywiązaniem się Wykonawcy z 
realizacji umowy w wyznaczonym na rok 2024 terminie.  

5. Dostosowania WPF do Uchwały budżetowej. 
 

Pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Leszczyńskiego na lata 2025-2029.  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Leszczyńskiego na lata 2025-2029. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, Jolanta Kotyś, 
Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, Karol Neumann, 
Anita Solarczyk, Damian Szymczak, Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) Czesław Fedyk 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 15 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Leszczyńskiego na lata 2025-2029.  

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 12 do protokołu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 
(DRUK NR 92) 

Głos zabrał Starosta Leszczyński, który poinformował, iż w dniu 10 stycznia 2025 roku 
Pan Marcin Wydmuch pełniący stanowisko Skarbnika Powiatu Leszczyńskiego złożył 
oświadczenie o rezygnacji z funkcji z dniem 31 stycznia 2025 roku. Oświadczenie woli 
złożone przez Pana Marcina Wydmucha w zakresie rezygnacji wywołuje skutek na 
dzień 31 stycznia 2025 roku.  

Starosta Leszczyński podziękował Skarbnikowi Powiatu za wieloletnią współpracę. 
Ponadto Starosta zaznaczył, że bez wątpienia przez wszystkie lata Skarbnik był 
zaangażowany w to co się w powiecie działo, w konstruowanie budżetu oraz jego 
wydatkowanie. Praca włożona na rzecz powiatu jest nieoceniona.  

Głos zabrał radny Czesław Fedyk, który zwrócił się z pytaniem do Skarbnika Powiatu, 
czy mógłby udzielić kilku słów wyjaśnień skąd pojawiła się taka decyzja. Ponadto radny 
zapytał, czy jeśli radni zagłosują przeciw odwołaniu wpłynie to pozytywnie na 
negocjację wynagrodzenia w Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

Głos zabrał Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch, który odpowiedział, że ta decyzja 
zapadła już dawno. W minionym roku otrzymał propozycję, aby wystartować w 
konkursie na etatowego członka Regionalnej Izby Obrachunkowej z której skorzystał, 
a w dniu 9 stycznia otrzymał powołanie z rąk premiera. Skarbnik zaznaczył, że był to 
najlepszy czas nie tylko dla jego kariery zawodowej, ale także dla samego samorządu 
powiatowego. Był to czas największych inwestycji jakie powiat realizował oraz 
największych otrzymanych dofinansowań. Skarbnik zaznaczył, że obecny stan 
finansów powiatu jest to efekt pracy wszystkich pracowników Starostwa Powiatowego 
oraz jednostek organizacyjnych, a on sam dołożył do tego tylko małą cegiełkę.  

Głos zabrał radny Jan Budzyński, który zaznaczył, że Skarbnika Powiatu Marcina 
Wydmucha widziałby jako Ministra Finansów.  
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Głos zabrała radna Irena Grobelna, która wspomniała, że bardzo często zdarzało się, 
że radni nazywali Pana Marcina „Ministrem Finansów”. Każdy z radnych cenił jego 
fachowość i wiedzę.  

Radna zaznaczyła, że każdy ma prawo realizować swoje marzenia, więc być może 
kiedyś zostanie Ministrem Finansów, czego z całego serca życzy.  

Głos zabrał radny Jan Szkudlarczyk, który zaznaczył, że Skarbnik Powiatu od 
początku swojej kariery był skromnym, dokładnym pracownikiem, a w swojej profesji 
doskonałym. Radny zaznaczył, że każdy życzyłby sobie takiego fachowca w swoim 
gronie. Jednakże radny wierzy, że podobne sukcesy będzie odnosił w nowym miejscu 
pracy, a w Starostwie pozostanie wielu jego przyjaciół. 

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 
Skarbnika Powiatu.  
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Damian Szymczak,  

WSTRZYMUJE SIĘ (1) Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 15 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 13 do protokołu.  

Skarbnik Powiatu zabierając głos podziękował wszystkim, z którymi miał przyjemność 
współpracować przez 18 lat swojej kariery zawodowej na stanowisku Skarbnika 
Powiatu.  

Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który podziękował Skarbnikowi za wszystkie lata 
współpracy. Radny zaznaczył, że głosował na „tak”, ale wcale się z tego nie cieszył. 
Radny zaznaczył, że droga od Skarbnika do osoby, która pracuje w organie, który ma 
nadzór nad funkcjonowaniem jednostek samorządu powiatowego jest najbardziej 
pożądana. Skarbnik będzie miał na pewno dobre spojrzenie na to co dzieje się w 
funkcjonowaniu samorządów.  

Głos zabrał radny Wojciech Antoniak, który podziękował Skarbnikowi Powiatu za 
współpracę, zaznaczając, że Pan Marcin Wydmuch jest skarbnicą wiedzy.  
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Głos zabrał radny Karol Neumann, który także złożył podziękowania dla Skarbnika 
Powiatu, zaznaczając, że radni jak i Skarbnik pełnią pewnego rodzaju służbę na rzecz 
powiatu, którą Skarbnik wykonywał celująco.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. (DRUK NR 93) 

Głos zabrał Starosta Leszczyński, który poinformował iż, w dniu 10 stycznia 2025 roku 
Pan Marcin Wydmuch pełniący stanowisko Skarbnika Powiatu Leszczyńskiego złożył 
oświadczenie o rezygnacji z funkcji z dniem 31 stycznia 2025 roku. Zważywszy na fakt, 
że stanowisko Skarbnika Powiatu Leszczyńskiego jest niezbędne w celu prawidłowego 
funkcjonowania Powiatu Leszczyńskiego, konieczne jest podjęcie uchwały o 
powołaniu na Skarbnika Powiatu Leszczyńskiego innej osoby. 

Starosta Leszczyński zarekomendował kandydaturę na stanowisko Skarbnika Powiatu 
Pani Joanny Szczepaniak. Pani Joanna Szczepaniak, ma wieloletnie doświadczenie 
zawodowe, przez wiele lat pracowała w spółce. W samorządzie powiatowym przeszła 
przez tzw. wszystkie szczeble kariery zawodowej zaczynając od księgowej, głównej 
księgowej, obejmując także stanowisko Skarbnika Powiatu przez 4 lata. Jest osobą 
doświadczoną, spełniającą wszystkie wymogi wynikające z art. 54 z ustawy o 
finansach publicznych.  

Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który zapytał w jakich samorządach Pani Joanna 
Szczepaniak pracowała. 

Starosta Leszczyński odpowiedział, że był to powiat śremski, od najniższego szczebla, 
aż do funkcji Skarbnika Powiatu. 

Głos zabrał radny Jan Budzyński, który zapytał co było przyczyną rezygnacji z 
poprzedniego miejsca pracy, oraz jak wyglądały finanse we wspomnianym 
samorządzie, czy kształtowały się one na podobnym poziomie.  

Głos zabrała Pani Joanna Szczepaniak, która odpowiedziała, że funkcję Skarbnika 
Powiatu pełniła przez blisko 4 lata, sam budżet kształtował się nieco inaczej, ale 
zazwyczaj rok budżetowy kończył się nadwyżką.  

Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który zapytał na jakim poziomie kształtował się 
budżet powiatu śremskiego. 

Pani Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że była to również kwota ponad 100 
milionów złotych.  

Głos zabrał radny Jan Szkudlarczyk, który zapytał czy Pani Joanna Szczepaniak 
została odwołana, a jeśli tak to dlaczego. 

Pani Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że została odwołana ze stanowiska.  

Starosta Leszczyński zabierając głos, zaznaczył, że poprzedni pracodawca nie wnosił 
żadnych zastrzeżeń co do pracy Pani Joanny na zajmowanym stanowisku. 

Skarbnik Powiatu Marcin Wydmuch zabierając głos zaznaczył, że miał przyjemność 
współpracować z Panią Joanną Szczepaniak i wielokrotnie wymieniać się swoim 
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doświadczeniem podczas zajadów Skarbników, jest przekonany, że będzie jego 
godnym następcą.  

Więcej pytań i uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 
Skarbnika Powiatu.  
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) Bartosz Adamczewski, Wojciech Antoniak, Marcin Barczyk, 
Jan Budzyński, Czesław Fedyk, Stanisław Glapiak, Irena Grobelna, Damian Janowicz, 
Jolanta Kotyś, Stanisław Kasperski, Remigiusz Leciejewski, Stanisław Matuszewski, 
Karol Neumann, Anita Solarczyk, Damian Szymczak,  

WSTRZYMUJE SIĘ (1) Jan Szkudlarczyk 

NIEOBECNI (1) Marek Tulewicz 

Rada Powiatu Leszczyńskiego 15 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę w sprawie powołania Skarbnika Powiatu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 14 do protokołu.  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelację złożyła radna Irena Grobelna skierowaną do Zarządu Dróg Powiatowych 
w Lesznie w sprawie przenalizowania zakresu prac na odcinkach dróg : 

1. W gminie Krzemieniewo : Pawłowice-Poniec (do granicy z powiatem gostyńskim) 

2. W gminie Osieczna : Ziemnice – Wojnowice.  

13. Wolne głosy i wnioski. 

Głos zabrał radny Jan Szkudlarczyk, który zwrócił się z pytaniem do Starosty 
Leszczyńskiego jak wygląda sprawa użytkowanej ścieżki od ronda przez Dobramyśl 
do drogi krajowej numer 12. Rolnicy z Łoniewa nie otrzymali pieniędzy, i nie wiedzą ile 
dostaną środków za grunty. 

Głos zabrał radny Jan Budzyński, który zapytał jak wygląda dalsza procedura 
związana z powołaniem Młodzieżowej Rady Powiatu Leszczyńskiego.  

Głos zabrał radny Czesław Fedyk, który zapytał czy złożony przez niego wniosek w 
sprawie wprowadzenia 30 minutowego bezpłatnego parkowania w Lesznie dla 
mieszkańców Miasta Leszna i Powiatu Leszczyńskiego, który został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych w dniu 15 stycznia będzie głosowany 
na następnej sesji Rady Powiatu, bo jeśli nie to radny chciałaby złożyć wniosek 
formalny w sprawie przegłosowania apelu podczas trwającej sesji. 
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Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który zapytał o remont drogi Osieczna-
Goniembice, czy termin realizacji tego przedsięwzięcia jest zagrożony. Ponadto radny 
zapytał czy kabel, który znalazł się na tym odcinku był kablem światłowodowym.  

Radny zapytał także, czy zostały podjęte jakieś działania w sprawie budowy progów 
zwalających na terenie gmin powiatu leszczyńskiego.  

Radny Stanisław Glapiak zaznaczył, że należy przyjrzeć się dodatkom przyznawanym 
dyrektorom placówek oświatowych. 

Starosta Leszczyński w odpowiedzi na pytanie zadane przez radnego Jana 
Szkudlarczyka wspomniał, że powiat czeka na decyzję podziałową z Gminy Osieczna. 
Operaty szacunkowe są już przygotowane, po uzyskaniu decyzji podziałowej 
rozpocznie się procedura wykupu. 

Starosta odpowiadając radnemu Janowi Budzyńskiemu zaznaczył, że w chwili obecnej 
jest opracowywany harmonogram związany z przygotowaniem wszystkich terminów 
dotyczących powołania Młodzieżowej Rady.  

Starosta odpowiadając radnemu Stanisławowi Glapiakowi wspomniał, że nie ma 
zagrożenia opóźnienia w realizacji przebudowy drogi Osieczna - Goniembice, a z jego 
wiedzy na drodze znajduje się kabel światłowodowy.  

Głos zabrał Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Lesznie, który odpowiedział, że 
temat progów zwalniających był przedmiotem obrad Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego, na której była obecna także Pani mecenas, która przedstawiła aspekty 
prawne stosowania progów zwalniających. Do każdej sytuacji, trzeba podejść 
indywidualne. Stosowanie progów zwalniających powinno być poprzedzone analizą, 
czy istnieje możliwość zastosowania  innych elementów uspokojenia ruchu 
drogowego.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie wpłynęło żadne pismo do 
Przewodniczącego Rady w sprawie rozszerzenia porządku obrad, w związku z 
powyższym przedstawiony przez radnego Czesława Fedyka apel będzie tematem 
obrad podczas kolejnej sesji Rady Powiatu. 

Głos zabrał radny Wojciech Antoniak, który odpowiedział, że temat progów 
zwalniających jest bardzo poważny, jednakże należy zaznaczyć, że społeczność 
rolnicza nie jest przychylna do tego typu rozwiązań. Ponadto przez część gmin powiatu 
leszczyńskiego jeździ komunikacja miejska (autobusy niskopodwoziowe). 

Wielokrotnie w przypadku Gminy Rydzyna komunikacja miejska wnioskowała, aby 
tego typu progów nie zakładać. 

Głos zabrał radny Damian Janowicz, który zaznaczył, że progi zwalniające mają też 
swój minus, ponieważ tego typu pojazdy jak karetka pogotowania, policja, czy straż 
pożarna muszą zwolnić. Warto zastanowić się ile tych progów i gdzie powinny zostać 
zamontowane.  

Głos zabrał Wicestarosta Leszczyński, który odpowiedział, że podczas Komisji 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego temat progów został szeroko omówiony. 
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Wszystkie wnioski i uwagi z tego posiedzenia zostały zebrane i będą przedstawione 
radnym na osobnym posiedzeniu Komisji.  

Głos zabrał radny Marcin Barczyk, który zaznaczył, że montowanie progów 
zwalniających przy szkołach czy przedszkolach ma sens, natomiast montowanie ich 
na odcinkach prostych dróg już niekoniecznie. 

Głos zabrał radny Stanisław Matuszewski, który zwrócił się z prośbą do Kierownika 
Zarządu Dróg Powiatowych. W miejscowości Wilkowice zrobiono przejście dla 
pieszych przez tory kolejowe, jednakże nie ma pasów pomiędzy chodnikiem 
istniejącym, a przejściem przez tory kolejowe. Mieszkańcy zwrócili się z prośbą, aby 
takie pasy w tym miejscu wymalować. 

Głos zabrał radny Jan Budzyński, który zaznaczył, że według jego opinii progi 
zwalniające nie są potrzebne, aż w takiej ilości. W dzisiejszych czasach, gdzie 
budowane są nowe drogi zawierające wysokie standardy, progi zwalniające to  
wyrzucenie pieniędzy.  

Głos zabrał radny Stanisław Glapiak, który zaznaczył, że jest za tym, aby temat progów 
zwalniających został poruszony na oddzielonym posiedzeniu Komisji. Ponadto radny 
zapytał, czy zostały wykonane zabiegi pielęgnacyjne wzdłuż dróg powiatowych, a 
zwłaszcza tych, które przebiegają przez miejscowości gmin powiatu. 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, że sukcesywnie są przycinane 
gałęzie, drzewa i krzewy.   

Głos zabrał radny Bartosz Adamczewski podziękował, za przycinkę drzew na drodze 
powiatowej Krzyżowiec-Zbarzewo.   

Głos zabrał radny Czesław Fedyk, który zwrócił się z prośbą aby podjąć działania 
celem powołania Komisji Statutowej. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że prosi o przygotowanie wniosku pisemnego z 
propozycją zmian, które miałyby zostać poddane analizie prawnej przez Komisję 
Statutową. 

Więcej wniosków i uwag radni nie zgłosili.  

14. Odpowiedzi na interpelacje.  

Odpowiedź na złożoną interpelację przez radną Irenę Grobelną zostanie udzielona na piśmie.  

15. Zakończenie obrad.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował radnym oraz 
pozostałym członkom za uczestnictwo i o godz. 1356  zakończył obrady XI Sesji Rady Powiatu 
Leszczyńskiego.                                                                                       

  Przewodniczący Rady 

              Remigiusz Leciejewski  
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Protokół sporządziła 
Marta Kowal 

 


